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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży

– podkomisji stałej do spraw nauki i szkolnictwa wyższego 
(nr 2)
12 lutego 2020 r.
Podkomisja stała do spraw nauki i szkolnictwa wyższego, obradująca pod prze-
wodnictwem posła Marcina Kulaska (Lewica), przewodniczącego podkomisji, 
zrealizowała następujący porządek dzienny: 

– wybór zastępców przewodniczącego podkomisji;
– propozycje tematów do planu pracy podkomisji na rok 2020.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Daria Grochowska, Elżbieta Wojcie-
chowska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Marcin Kulasek (Lewica):

Dzień dobry, witam serdecznie na posiedzeniu podkomisji stałej ds. nauki i szkolnictwa 
wyższego. 
Szanowni państwo, otwieram posiedzenie. 
Witam panie i panów posłów. Witam zaproszonych gości. 
Stwierdzam kworum.
Porządek  dzienny  posiedzenia  został  państwu  przesłany  drogą  elektroniczną. 

W porządku dziennym mamy dwa punkty: wybór zastępców przewodniczącego podko-
misji i propozycje tematów do planu pracy podkomisji na rok 2020.
Szanowni państwo, rekomendacja prezydium Komisji była taka, żeby było dwóch 

wiceprzewodniczących  podkomisji  stałej. Rekomendacja Komisji  była  taka,  że jeden 
wiceprzewodniczący byłby z Koalicji Obywatelskiej, drugi wiceprzewodniczący byłby 
z Prawa i Sprawiedliwości. Jeżeli nie będzie innych uwag to prosiłbym przedstawicieli 
klubów o zgłaszanie osób. 
Proszę bardzo.

Poseł Katarzyna Lubnauer (KO):
Chciałabym zgłosić Barbarę Nowacką jako wiceprzewodniczącą z KO.

Przewodniczący poseł Marcin Kulasek (Lewica):
Czy pani poseł wyraża zgodę?

Poseł Barbara Nowacka (KO):
Tak, wyrażam zgodę. 
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Marcin Kulasek (Lewica):
Nie wiem, czy wszyscy się znają… może dwa zdania o sobie, proszę.

Poseł Barbara Nowacka (KO):
Dzień dobry państwu. 
Nazywam się Barbara Nowacka. Jestem posłanką po raz pierwszy. Zawodowo, od dwu-

dziestu lat, zajmuję się nauka i szkolnictwem wyższym. Pracowałam również jako kanclerz 
na wyższej uczelni. Mam ukończone studia z informatyki, zarządzania i MBA.
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Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Podkomisji stalej do sPraw nauki i szkolnictwa wyższego (nr 2)

Przewodniczący poseł Marcin Kulasek (Lewica):
Dziękuję bardzo. 
Proszę o kolejne zgłoszenie.

Poseł Zbigniew Dolata (PiS):
Panie  przewodniczący,  chciałbym  zgłosić  kandydaturę  pana  posła  Michała  Wypija 
na funkcję wiceprzewodniczącego podkomisji.

Przewodniczący poseł Marcin Kulasek (Lewica):
Dziękuję bardzo. 
Czy pan Michał Wypij wyraża zgodę? 
Proszę kilka słów o sobie.

Poseł Michał Wypij (PiS):
Oczywiście, jest mi bardzo miło. 
Nazywam się Michał Wypij. To jest moja pierwsza kadencja poselska. Poprzednio pra-

cowałem w gabinecie politycznym Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego oraz w Kan-
celarii Prezesa Rady Ministrów.
Pewnie nie bez  znaczenia  jest  to,  że jestem absolwentem Uniwersytetu Warmiń-

sko-Mazurskiego, zatem – wspólnie z panem przewodniczącym – tworzymy większość 
w prezydium podkomisji. 
Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący poseł Marcin Kulasek (Lewica):
Czy są jakieś inne zgłoszenia z sali? 
Rozumiem, że nie ma. 
Jeżeli państwo pozwolą to,  jeśli mamy dwóch kandydatów na dwa miejsca, przyj-

miemy to przez aklamację. 
Nie słyszę sprzeciwu, dziękuję. 
W takim razie gratuluję pani poseł i panu posłowi. Zapraszam do prezydium.
Kolejny podpunkt, szanowni państwo, to propozycje tematów do planu pracy pod-

komisji  na rok  2020. Mówimy  o całym  roku,  ponieważ dziś mamy pierwsze  spotka-
nie, na którym ukonstytuowało się prezydium. Chciałbym, aby te propozycje składali 
państwo pisemnie do sekretariatu Komisji, do pani Elżbiety i, jeżeli państwo pozwolą, 
na następnym spotkaniu przyjęlibyśmy plan pracy.
Myślę, że spotkania podkomisji na pewno będą odbywały się dosyć często, chociażby 

z tego  powodu,  że już mamy  trochę  tematów. Komisja Edukacji, Nauki  i Młodzieży 
przekazała już dwa tematy ze swojego planu pracy – tematy, które zgłaszała pani poseł 
Joanna Fabisiak. Do tego dojdzie to, co państwo zgłoszą do sekretariatu. Dajemy czas 
do 28 lutego. Prosimy o pisemne zgłaszanie tematów, czym nasza podkomisja chciałaby 
zająć się w tym roku.
Czy możemy procedować to w taki sposób? 
Jeśli tak, to czy w sprawach różnych ktoś z państwa ma jakieś zgłoszenia? 
Nie słyszę. 
Dyskusja? 
Też nie słyszę. 
W takim razie zamykam posiedzenie podkomisji, dziękuję bardzo.


